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Rada Gminy Pawłowiczki 
Radni-Sesja 

Protokół nr 7/2019 

VII Sesja w dniu 5 września 2019  

Obrady rozpoczęto 5 września 2019 i zakończono tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków rady. 

Obecni: 

1. Zbigniew Duda 

2. Andrzej Frohs 

3. Brygida Kopitzki 

4. Zygfryd Krauze  

5. Hubert Kubanek 

6. Lidia Kukowka 

7. Jacek Kwiatkowski 

8. Jan Łata 

9. Przemysław Malinka 

10. Bernard Rybka 

11. Jan Trautberg 

12. Tomasz Wielgan 

13. Andrzej Wolny 

14. Mariusz Wychowaniec 

1. Otwarcie obrad, przywitanie. 

Otwarcia sesji Rady Gminy Pawłowiczki dokonał przewodniczący rady gminy Przemysław 

Malinka, następującymi słowami: „Otwieram VII sesję Rady Gminy Pawłowiczki zwołaną na 

dzień 2 września 2019 roku na godz. 15.00”. Sesja odbyła się w sali posiedzeń i ekspozycyjnej 

mieszczącej się na II piętrze budynku Urzędu Gminy w Pawłowiczkach. Przewodniczący 

powitał serdecznie radnych, sołtysów i wójta Gminy Pawłowiczki Jerzego Treffona 

i pracowników urzędu oraz gości zaproszonych. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący rady stwierdził obecność 14 radnych, co stanowi quorum niezbędne  

prowadzenia obrad i podjęcia wiążących decyzji. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad, przywitanie. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

5. Omówienie działalności międzysesyjnej. 
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6. Informacja z przebiegu wykonania budżetu Gminy Pawłowiczki za pierwsze półrocze 

2019 roku, kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji 

o wykonaniu planu finansowego samorządowej instytucji kultury. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany i zmian w budżecie Gminy Pawłowiczki na 2019 

rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu określającego 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i warunku wypłacania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej położonej w obrębie Grudynia Wielka stanowiącej własność Gminy 

Pawłowiczki o wartości powyżej 10.000,00 zł. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż i udzielenie bonifikaty od 

ceny lokali mieszkalnych sprzedawanych ich najemcom. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Publicznej Szkole Podstawowej 

w Gościęcinie. 

14. Interpelacje i zapytania. 

15. Wolne wnioski. 

16. Zakończenie obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

Wobec braku uwag i wniosków, poddano pod głosowanie przyjęto protokół z VI sesji Rady 

Gminy Pawłowiczki. 

5. Omówienie działalności międzysesyjnej. 

Wójt wraz z przewodniczącym rady, wręczając wiązankę kwiatów i drobny upominek, złożyli 

gratulacje zaproszonym gościom Państwu Marcie i Arkadiuszowi Lechoszestom za zajęcie I 

miejsca w konkursie AgroLiga 2019, kategoria Rolnik Indywidualny.  

Głos zabrali laureaci konkursu AgroLiga 2019, którzy przedstawili zakres swojej działalności, 

zachęcali również do oddania głosu na prowadzone przez nich gospodarstwo w kolejnym 

konkursie. 

Wójt poinformował, że w konkursie AgroLiga wyróżnione zostało jeszcze jedno gospodarstwo 

z terenu gminy Pawłowiczki - Państwa Natalii i Damiana Grȕner. Dodał, że właściciele również 

zostali zaproszeni na bieżące posiedzenie lecz z nieznanych przyczyn, nie dotarli. 
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Dalej wójt omówił zadania podejmowane w okresie międzysesyjnym. 

1. Ogłoszono przetargi a następnie dokonano sprzedaży czterech działek pod zabudowę 

jednorodzinną w miejscowości Gościęcin. 

2. Sfinalizowano również sprzedaż działki w Gościęcinie, która była trzykrotnie wystawiana 

w przetargu.  

3. Przebudowa ulicy Górnej w Gościęcinie została zgłoszona do dofinansowania w ramach 

Funduszu Dróg Samorządowych. Zadanie zakwalifikowano jako rekomendowane do wsparcia 

finansowego, jednak w kolejnym etapie projekt został przekazany do dalszego procedowania 

na poziomie ministerialnym.  Na dzień bieżący nie znane są szczegóły i zasady dofinansowania. 

Wstępny kosztorys zadania obejmuje kwotę ok. 1,2 mln. zł. W ramach wymienionego 

programu, złożony został również wniosek na dofinansowanie przebudowy drogi Ostrożnica – 

Chrósty. 

4. Położono dywaniki asfaltowe na niewielkich odcinkach dróg: w Ucieszkowie, Maciowakrzu 

i z funduszu sołeckiego min. w Chróstach i Pawłowiczki -Warmonty. 

5. Wykonano cząstkowe remonty dróg w Kózkach i w Nowych Sadach oraz z funduszu 

sołeckiego utwardzono żużlem drogi w Kózkach i Naczęsławicach.   

6. Drugiego września br. rozpoczęto rok szkolny we wszystkich placówkach oświatowych na 

terenie gminy i uruchomiona została usługa transportowa przez nowego przewoźnika – GTV 

Bus i PKS Racibórz. Pomimo początkowych trudności z dopracowaniem tras i pracą opiekunek, 

na dzień bieżącego posiedzenia nie ma zastrzeżeń w tym zakresie. 

7. Dokonano końcowego odbioru i rozliczenia zadań pn. „Zagospodarowanie centrum wsi 

Pawłowiczki dz.nr 473/2” „Zagospodarowanie centrum wsi Grudynia Wielka dz.nr 281/3”. 

8. Trwają przygotowania do pozyskania środków poprzez Euro-Country, na infrastrukturę 

rekreacyjną z przeznaczeniem na place zlokalizowane w Maciowakrzu i Pawłowiczkach. 

9. Wójt składał podziękowania właścicielom hotelu Florres za przyjęcie pogorzelców domu 

mieszkalnego w Pawłowiczkach oraz strażakom uczestniczącym w akcji gaśniczej tego 

budynku, a także płonącego składowiska odpadów w Sławięcicach. 

10. Wójt zapraszał do udziału w Dożynkach Gminnych 2019, które odbędą się 7-8 bm. 

w Pawłowiczkach. Informował przy tym, że w obchodach święta będzie brała udział 

czterdziestoosobowa delegacja z partnerskiej Gminy Lindenfels. 

6. Informacja z przebiegu wykonania budżetu Gminy Pawłowiczki za pierwsze półrocze 

2019 roku, kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji 

o wykonaniu planu finansowego samorządowej instytucji kultury. 

Skarbnik gminy Jadwiga Mroczko informowała, że wykonanie budżetu Gminy Pawłowiczki za 

I-sze półrocze omówione zostało na wspólnym posiedzeniu komisji, odbyła się kontrola 

komisji rewizyjnej w tym zakresie oraz zostało  zaopiniowane przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową w Opolu. Budżet Gminy Pawłowiczki na 2019 rok został uchwalony 

w  wysokości: dochody 27 038 433 zł i wydatki na kwotę 27 358 433 zł. Uchwalona wielkość 
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budżetu Gminy na 2019 rok w ciągu I półrocza br. uległa zmianie, dochody zwiększone zostały 

ogółem o kwotę 1 300 958,16 zł wydatki zwiększono o 3 341 479,16 zł. W ramach omawianego 

budżetu uchwalone zostały również przychody, które pierwotnie wynosiły 1.000.000 zł 

i składały się na nie: zwrot pożyczki, udzielonej dla OSP Maciowakrze -153.686 zł oraz wolne 

środki w wysokości 846.314 zł. Rozchody stanowiły kwotę 680 000,00 zł. Budżet Gminy 

Pawłowiczki na 2019 roku po dokonanych zmianach w ciągu I półrocza zamknął się kwotami: 

po stronie dochodów 28 339 391,16 zł a po stronie wydatków 30 699 912,16 zł. Przychody 

budżetu Gminy Pawłowiczki na 2019 rok po zmianach stanowiły kwotę 3 040 521,00 zł. Plan 

dochodów na 2019 rok Gminy Pawłowiczki w kwocie 28 339 391,16 zł w I półroczu br. został 

zrealizowany w wysokości 15 689 206,40 zł co stanowi 55,4 % planowanej kwoty dochodów 

na 2019 rok. Skarbnik podkreślała przy tym, że na przedstawioną realizację dochodów miała 

wpływ subwencja oświatowa w wysokości ok. 600 tys. zł. która została przeznaczona na 

wynagrodzenia dla nauczycieli wypłacone w miesiącu lipcu oraz udziały w podatkach 

stanowiących dochód budżetu państwa. Obawy skarbnik dotyczyły realizacji wpływów 

z podatku dochodowego od osób fizycznych od podatników zamieszkałych na obszarze gminy, 

które na plan 3 788 189,00 zł, wykonano w wysokości 1 772 451,00 zł. Skarbnik podkreślała, 

że w drugim półroczu, wykonanie tych dochodów może być niższe z uwagi na wprowadzone  

zmiany przepisów dotyczące wysokości i zwolnień z podatku pracujących. Wydatki budżetu 

Gminy Pawłowiczki za I półrocze 2019 roku zostały zrealizowane w kwocie 14 392 157,45 zł 

na plan 30 699 912,16 zł co stanowi 46,9 % planowanych wydatków. Wydatki bieżące ogółem 

zostały zrealizowane w 49,7 %, natomiast niska realizacja wystąpiła w pozycji wydatki 

majątkowe 29,6 %. Skarbnik, informowała przy tym, że większość zadań majątkowych, będzie 

realizowana w drugim półroczu br. Dodała również, że podjęto działania zmierzające do 

oszczędnego gospodarowania wydatkami bieżącymi z uwagi na nieprzewidziane koszty, które 

wystąpiły w drugim półroczu tj. wzrost dodatku za wychowawstwo oraz podwyżki dla 

nauczycieli. Następnie pani skarbnik zwróciła uwagę na kwotę wydatków związanych 

z pomocą społeczną oraz wielkość zadłużenia – 3 909 436,02 zł.  Podsumowując, skarbnik 

poinformowała, że zobowiązania były regulowane w określonych terminach, wolne środki 

lokowano na lokatach, a zadania realizowano na podstawie  ustawy o zamówieniach 

publicznych. 

Wraz z informacją o wykonaniu budżetu przedstawiona została informacja 

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz o przebiegu realizacji przedsięwzięć, 

a także informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej 

w Pawłowiczkach, za I półrocze 2019 r.  

Wójt przedstawił zadania majątkowe wykonane do 30 czerwca br.  

Przewodniczący rady odczytał uchwałę nr 308/2019 z dnia 2 września 2019 roku Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu w sprawie opinii o informacji 

o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2019 r.  

Dyskusji w sprawie informacji nie podejmowano. 

Przed realizacją kolejnych punktów porządku obrad, głos zabrał wójt, informując, że 

dotychczasowy Wiceprezes Izby Rolniczej w Opolu, który pełni również funkcję sołtysa 

sołectwa Grudynia Mała, pan Marek Froelich w wyniku przeprowadzonych wyborów został 

prezesem izby. Zwracając się do pana Froelicha, złożył gratulacje.  
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany i zmian w budżecie Gminy Pawłowiczki na 2019 

rok. 

 

Projekt uchwały omówiła skarbnik gminy Jadwiga Mroczko. Informowała, że zwiększa on 

dochody i wydatki budżetu Gminy Pawłowiczki na 2019 rok o kwotę 99 873,05 zł. Następnie 

skarbnik przedstawiła szczegóły zmian zgodnie z omawianym projektem. Oprócz zmian 

w dochodach i wydatkach uaktualniono  załącznik - Zestawienie planowanych kwot dotacji 

udzielonych z budżetu w 2019 roku oraz Plan wydatkowanych środków w ramach funduszu 

sołeckiego. Zmiany w budżecie, ujęte w omawianym projekcie zostały odpowiednio naniesione 

w wieloletniej prognozie finansowej. 

Dyskusji w sprawie projektu nie podejmowano. 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie zmiany i zmian w budżecie Gminy 

Pawłowiczki na 2019 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert Kubanek, Lidia 

Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, Jan Trautberg, 

Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec 

NIEOBECNI (1) 

Eryk Kontny 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr VII/48/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

 

Dyskusji w sprawie projektu nie podejmowano. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert Kubanek, Lidia 

Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, Jan Trautberg, 

Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec 

NIEOBECNI (1) 

Eryk Kontny 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr VII/49/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 



6 

 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu określającego 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i warunku wypłacania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw . 
 

Projekt uchwały omówił wójt gminy. Proponowana zmiana Regulaminu wnosi podwyższenie 

dodatku za wychowawstwo klasy, do kwoty 300 zł. Ponadto zmianie ulega warunek przyznania 

dyrektorowi zespołu szkół dodatku funkcyjnego w wysokości 1 000 zł. Dotychczas dodatek 

w tej wysokości otrzymywali dyrektorzy szkół, zespołów liczących co najmniej 12 oddziałów. 

W związku z likwidacją gimnazjów nastąpiła sytuacja obniżenia liczby oddziałów. Wobec 

powyższego proponuje się aby dodatek funkcyjny w wysokości 1 000 zł otrzymywał dyrektor 

szkoły, zespołu szkół liczących co najmniej 11 oddziałów. 

Dyskusji w sprawie projektu nie podejmowano. 

 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu 

określającego szczegółowe warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i warunku wypłacania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw .  

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert Kubanek, Lidia 

Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, Jan Trautberg, 

Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec 

NIEOBECNI (1) 

Eryk Kontny 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr VII/50/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, działki nr 331 k.m. 2 o powierzchni 0,3910 ha 

obręb Urbanowice. 
 

Projekt uchwały omówił wójt. Nieruchomość gruntowa niezabudowana w Urbanowicach 

stanowi własność Skarbu Państwa, Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa OT w Przejęcie 

na mienie Gminy Pawłowiczki w/w nieruchomości związane jest z realizacją inwestycji 

w zakresie budowy kanalizacji w tej miejscowości.  

Dyskusji w sprawie projektu nie podejmowano. 

 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

prawa własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, działki nr 331 k.m. 2 

o powierzchni 0,3910 ha obręb Urbanowice.  

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert Kubanek, Lidia 

Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, Jan Trautberg, 

Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec 

NIEOBECNI (1) 

Eryk Kontny 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr VII/51/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej położonej w obrębie Grudynia Wielka stanowiącej własność Gminy 

Pawłowiczki o wartości powyżej 10.000,00 zł. 

 

Projekt uchwały omówił wójt gminy. Nieruchomość pierwotnie była zabudowana budynkami 

gospodarczymi, jednak uległy one zniszczeniu. Działka zostanie zbyta w drodze przetargu.  

Dyskusji w sprawie projektu nie podejmowano. 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w obrębie Grudynia Wielka stanowiącej 

własność Gminy Pawłowiczki o wartości powyżej 10.000,00 zł.  

 

Wyniki głosowania 
ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert Kubanek, Lidia 

Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, Jan Trautberg, 

Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec 

NIEOBECNI (1) 

Eryk Kontny 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr VII/52/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż i udzielenie bonifikaty od ceny 

lokali mieszkalnych sprzedawanych ich najemcom. 

 

Projekt uchwały omówił wójt gminy. Lokal mieszkalny przy ul. Magnoliowej 9 

w Pawłowiczkach zostanie sprzedany w trybie bezprzetargowym na rzecz dotychczasowego 

najemcy, który posiada długotrwałą umowę najmu z bonifikatą 75%. 

Dyskusji w sprawie projektu nie podejmowano. 

 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż i udzielenie 

bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych sprzedawanych ich najemcom.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert Kubanek, Lidia 

Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, Jan Trautberg, 

Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec 

NIEOBECNI (1) 

Eryk Kontny 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr VII/53/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Publicznej Szkole Podstawowej 

w Gościęcinie. 

 

Projekt uchwały omówił wójt gminy. Uchwała uchwalona 27 czerwca br. w powyższej sprawie 

błędnie została określona, jako akt prawa miejscowego, dlatego uchylono zapis wymagający 

opublikowania uchwały w dzienniku urzędowym, a wejdzie w życie z dniem podjęcia. Wójt 

dodał, że 6 bm. odbędą się uroczystości związane z nadaniem imienia szkole w Gościęcinie 

oraz sześćdziesięciolecia jej istnienia. 

 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Publicznej Szkole 

Podstawowej w Gościęcinie..  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert Kubanek, Lidia 

Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, Jan Trautberg, 

Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec 

NIEOBECNI (1) 

Eryk Kontny 

Dyskusji w sprawie projektu nie podejmowano. 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr VII/51/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Przed przystąpieniem do realizacji kolejnego punktu obrad, wójt zapraszał do udziału 

o obchodach 20-lecia powiatu kędzierzyńsko-kozielskiego. Przekazał przy tym informacje nt. 

godzin kursowania darmowych przejazdów z terenu gminy do miasta powiatowego. 

 

14. Interpelacje i zapytania. 

Radny Jan Łata złożył zapytanie o właściciela pałacu w Grudyni Małej. W imieniu 

mieszkańców, pytał czy obiekt zmienił właściciela, ponieważ zauważane są ciężarowe 

samochody na obcych rejestracjach, wjeżdżające na teren posiadłości. 

Wójt gminy udzielił odpowiedzi na powyższe zapytanie, wyjaśniając, że do urzędu gminy nie 

wpłynął żaden akt notarialny świadczący o zmianie właściciela. Na wskutek zgłoszeń 

o transporcie pojazdów ciężarowych na teren obiektu zamkowego, została zlecona policji 
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kontrola, która wykazała, że samochody nie przewoziły ładunku, a tablice rejestracyjne były 

autentyczne. Nie stwierdzono również żadnego składowiska na terenie posiadłości. 

15. Wolne wnioski. 

Radny Łata zgłaszał brak reakcji ze strony policji na zgłoszenia o palonych śmieciach w jego 

miejscowości. Radny nadmienił, że dwukrotnie zostało złożone zawiadomienie do organów 

ścigania i w obu przypadkach udzielono odpowiedzi, że zadanie jest kompetencją gminy. 

Wójt odnosząc się do zgłoszenia radnego, apelował o natychmiastowe informacje w podobnych 

sytuacjach. Wyjaśnił, że policja jest zobowiązana do reakcji na takie zgłoszenia. Poinformował 

przy tym, że pojawiła się idea zawarcia porozumienia z Miastem Kędzierzyn-Koźle w zakresie 

użyczenia sprzętu i usług straży miejskiej i wobec zaistniałych przypadków, propozycja ta 

będzie rozważana. 

Skarbnik gminy Jadwiga Mroczko odniosła się do pytania radnego Łaty z sesji w dniu 27 

czerwca br., które zostało zadane przy rozważaniu absolutorium, a dotyczyło wysokich 

oszczędności w oświacie, doprecyzowując swoją wypowiedź. Wyjaśniła, że ze wskazanej przez 

radnego kwoty - 487.938 zł należy odjąć 441.417,71 zł, co stanowi niewykorzystaną część 

środków w ramach realizowanego projektu z budżetu Unii Europejskiej pn. Kompetencje dla 

młodego Europejczyka w Gminie Pawłowiczki. Wynik tego równania to środki 

niewykorzystane przez dyrektorów, jednak skarbnik podkreśliła przy tym, że część tej kwoty, 

stanowi dotacja z budżetu gminy. 

W trakcie wypowiedzi Skarbnik na parking urzędu, podjechali strażacy z Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Maciowakrzu nowo zakupionym samochodem pożarniczym przy udziale 

finansowym Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w Opolu, Krajowego Systemu 

Ratowniczo Gaśniczego i Gminy Pawłowiczki. Następnie głos zabrał radny Hubert Kubanek 

dziękując wójtowi, skarbnik i pracownikom gminy oraz radnym za pomoc w działaniach, które 

pozwoliły na zakup tego pojazdu. 

Sołtys sołectwa Pawłowiczki Lidia Furtak zabrała głos, zapraszając wszystkich na dożynki 

gminne, które odbędą się 7 bm. 

16. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący zamknął obrady słowami: „Zamykam obrady VII sesji Rady Gminy 

Pawłowiczki w dniu 5 września 2019 roku”. 

 

Przewodniczący 

           Rada Gminy Pawłowiczki 

                                                         Przemysław Malinka 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


